
 
 

21
st
 October 2021 

 
Dear Members, 

 

WEBINAR - FORGING CLOSER TIES BETWEEN SINGAPORE AND 

SRI LANKA FOR GEM SOURCING OPPORTUNITIES 

 

In collaboration with Jewellery Design and Management International School (JDMIS) and 

Armil Sammoon Gem Art Academy & Sapphire Capital Group，  Singapore Jewellers 

Association and Sri Lanka – Singapore Business Council proudly support and present a 

webinar titled Forging Closer Ties Between Singapore and Sri Lanka for Gem Sourcing 

Opportunities. 

   

Join us in a panel discussion to discover how to leverage on the strong bilateral relations 

between Singapore and Sri Lanka for the reliable sourcing of high-value gemstones. 

  

Date  :  28 October 2021 

Time  :  11:00 am 

Mode  :  Virtual 

  

Please see the attached EDM for more information. To register for the webinar, please 

click here 

  

Thank you for your attention. 

  

Regards, 
 

Singapore Jewellers Association 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://go.jdmis.com/gemsourcing


 

 
 

2021 年 10 月 21 日 

 

致：全体会员    

 

网络研讨会——新加坡和斯里兰卡建立紧密联系以寻求宝石采购的契机  

  

新加坡金钻珠宝商会和斯里兰卡——新加坡商业理事会将与 JDMIS(珠宝设计与管理

国际学校）及 Armil Sammon Gem Art Academy & Sapphire Capital Group联合举办一场

名为“新加坡和斯里兰卡建立紧密联系以寻求宝石采购契机”网络研讨会。 

  

诚邀会员参与研讨会，了解如何通过两国牢固的双边关系，建立采购高质量宝石的供

应链，并促进友好关系。  

  

研讨会的详情如下：  

   

日期 : 2021年 10月 28日  

时间 : 早上 11时  

  

请参阅随函附上的文件以了解更多信息。请点击此处进行报名。  

         

谢谢您的关注！   

     

新加坡金钻珠宝商会  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://go.jdmis.com/gemsourcing


 


